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Dotyczy

Za pośrednictwem poczty elektronicznej

WYDZIAŁ KULTURY, SPORTU, TURYSTYKI I PROMOCJI

Udzielenie wsparcia finansowego dla klubu Stargardzkie Towarzystwo Cyklistów

Przedstawiciele RS:

Ewa Sowa - Zastępca Prezydenta Miasta,
Małgorzata Wójcik - Bąk - Dyrektor Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i
Promocji,
Karolina Kuk - podinspektor ds. sportu i rekreacji
Paweł Ksiądz - Prezes Spójni Stargard Sportowej Spółki Akcyjnej,
Grzegorz Chudzik - Prezes Zarządu Ośrodka Sportu i Rekreacji OSiR
Stargard Sp. z o.o.,
Jolanta Faryńska Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 11 w Stargardzie,
Monika Szotowicz - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady
Miejskiej w Stargardzie,
Grzegorz Flas - przedstawiciel Komisji Rady Miejskiej w Stargardzie
właściwej do spraw kultury fizycznej i sportu,
Maciej Chmielewski - Stargardzkie Towarzystwo Cyklistów,
Tadeusz Gutowski - Stargardzkie Stowarzyszenie Mi/ośników Brydża
Sportowego .Brydż-Star",
Julian Wójcik - Stargardzki Klub Lekkoatletyczny
Krystian Domowicz - Klub Pi/karski „Błękitni",
Zbigniew Krzysiek - Wiodący Międzyszkolny Ludowy Klub Sportowy
,,Pomorze" Stargard,
Marek Różyczka - Lekkoatletyczny Ludowy Klub Sportowy „Pomorze"
Stargard,
Piotr Biernikowicz - Klub Sportowy „Spójnia"
Jan Wojtaś - ATS Stargard,
Krzysztof Ciach - Powiatowe Zrzeszenie Ludowe Zespoły Sportowe,
Paweł Michalczyk - Zakładowy Klub Sportowy „Kluczevia"
Mariusz Kucharczyk -Ludowy Klub Sportowy „Feniks Pesta"
Marzena Wójcik - Stargardzki Klub Morsów .Miedwianie",
Zbigniew łukowski - Zachodniopomorski Związek Lekkiej Atletyki
Zbigniew Markiewicz - Klub Pływacki „Neptun"

Mając na uwadze§ 6.10. uchwały Nr XXXlll/386/2013 Rady Miejskiej w Stargardzie
Szczecińskim z dnia 29 października 2013 r. w sprawie określenia warunków i trybu
finansowania rozwoju sportu w Gminie Miasto Stargard Szczecińskim, 24 lica 2023 r.
za pośrednictwem poczty elektronicznej wysłano prośbę do członków Stargardzkiej
Rady Sportu o zaopiniowanie wniosku Stargardzkiego Towarzystwa Cyklistów
dotyczącego zwiększenia dotacji ze względu na zwiększony zakresu zadania tj.
umożliwienie skuteczniejszych treningów przez osoby niepełnosprawne poprzez
zakup odpowiedniego sprzętu.
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Wpłynę/o 12 opinii. 11 osób zaopiniowało wniosek pozytywnie. Wpłynęła jedna negatywna opinia.
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